





AFAL VISIT TO A VINEGAR MAKER / VISITE D'AFAL DE L'ATELIER DE VINAIGRE GRANHOTA

AFAL members are invited to visit a vinegar maker (Granhota) in Coursan on 2nd December at 10.30am. The address is: 16 rue Béranger, Coursan. Parking is possible in the main road or surrounding streets. See AFAL web-site for further information: <http://www.afal.name/index.php/vinaigrierie/> Afterwards there will be a 'pot-luck' lunch at the home of Pierre and Anne-Marie Rogez so please bring a plate of food to share, plates, cutlery and a glass. AFAL will supply the wine.

Please let Anne-Marie know if you are coming:-

Pierre et Anne Marie Rogez

13 chemin de Besplas, Salle d'Aude

annemarierogez@yahoo.fr

06 74 06 02 66

<https://www.google.fr/maps/place/16+Rue+B%C3%A9ranger,+11110+Coursan/@43.2324368,3.0511079,17z/data=!3m1!4b1!4m5!3m4!1s0x12b1a90b6f440001:0x1397ca1226608822!8m2!3d43.2324368!4d3.0532966>

Les membres d'AFAL sont invités à visiter l'atelier de vinaigre Granhota à Coursan le 2 décembre à 10h30. L'adresse: 16 rue Béranger, Coursan. Le stationnement est possible dans la rue principale ou dans les rues environnantes. Voir le site internet

d'AFAL pour plus d'informations: <http://www.afal.name/index.php/vinaigrerie/>
Ensuite, il y aura un déjeuner type «auberge espagnole» chez Pierre et Anne-Marie Rogez, merci d'apporter une assiette de nourriture à partager, des assiettes, des couverts et un verre. AFAL fournira le vin.

Merci de prévenir de votre participation:-

Pierre et Anne Marie Rogez
13 chemin de Besplas, Salle d'Aude
annemarierogez@yahoo.fr
06 74 06 02 66